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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   25 de novembre de 2014 
Horari:  18 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Bartomeu Gili Nadal,   batle 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Magdalena Llull Ferrer,  regidora 
Jaume Alzamora Riera,  regidor  
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Maria del Mar López Martí,  regidora 
Guillem Caldentey Crego,  regidor 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Onofre Serra Vila,   regidor 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
Miguel Servera Morey,  regidor 
Antònia Llull Ferrer,   regidora 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 29 de juliol de 2014. 
2. Aprovació, si s’escau, de la proposta de declaració institucional amb motiu del Dia Internacional per 
a l’Eliminació de la Violència contra les Dones (25 de novembre). 
3. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Equip de Govern municipal per donar suport a 
l’adquisició de la parcel·la que s’ha de destinar a punt verd de la Colònia de Sant Pere d’acord amb les 
Normes subsidiàries. 
4. Aprovació, si s’escau, de la proposta d’iniciar els tràmits per dur a terme la resolució del contracte de 
gestió de servei públic, modalitat de concessió amb realització d’obra prèvia i dotació d’equipament, del 
centre esportiu Es Pujols d’Artà. 
5. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern contra els pressuposts generals de 
l’Estat per a 2015. 
6. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal I. Verds relativa a instar l’Equip de 
Govern a procedir amb l’anotació en el Registre de la Propietat de tota infracció urbanística detectada. 
7. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2014. 
8. Precs i preguntes. 

 
 

Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 29 de juliol de 2014 
 



 2

En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de 
règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament d’organització i funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle demana als 
membres de la corporació si algú té alguna observació a fer sobre l’acta de la sessió de dia 29 de juliol 
de 2014, de la qual se n’ha expedit, prèviament, una còpia de l’esborrany a cada regidor per al seu 
coneixement, rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si n’és el cas. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i tretze els 
assistents, aprovar l’acta de 29 de juliol de 2014. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de la proposta de declaració institucional amb motiu del Dia 
Internacional per a l’Eliminació de la Violència contra les Dones (25 de novembre) 
 
La regidora delegada de les àrees de Sanitat i Serveis Socials, Sra. Sureda, llegeix la moció, que, 
copiada literalment, diu. 
 
<<Vist que a la Conferència Mundial de Beijing ja es va reconèixer la violència contra les dones com 
un obstacle per a la igualtat, el desenvolupament i la pau dels pobles, que impedeix que les dones 
gaudeixin dels drets humans i llibertats fonamentals. 
 
Vist que l’eradicació de les vulneracions dels drets humans i llibertats fonamentals és un mandat 
normatiu derivat dels tractats internacionals de les Nacions Unides i la Unió Europea, ratificats pel 
Govern d’Espanya, i per tant ha de ser tractada amb màxima prioritat en les agendes de les diverses 
administracions públiques com a garants dels drets de les dones. 
 
Vist que, lluny del mite que en les generacions més joves la desigualtat entre dones i homes i la 
violència contra les dones estan ja superades, la realitat ens mostra que la incidència de la violència de 
gènere en la població juvenil és preocupant. 
 
Vist que les dades indiquen un augment de l’assetjament sexual per part dels al·lots en edat adolescent, 
una major violència en les relacions de festeig i una baixada en l’edat de la interposició de les 
denúncies, és imprescindible promoure polítiques i actuacions adreçades a la sensibilització social i a 
una educació en el valor de la igualtat, així com també l’eradicació de la desigualtat estructural que 
encara avui persisteix en la nostra organització social. És molt clar: com més igualtat, menys violència. 
 
Vist que reiteram, una vegada més, la nostra condemna ferma de qualsevol expressió de violència 
contra les dones i el nostre suport institucional i incondicional a les dones víctimes i als seus fills i 
filles. I que cal recordar les 43 dones mortes assassinades enguany a Espanya i, especialment, les de les 
Illes Balears: Olha Yuriyiuna, Rosa Maria Martínez i Isabel Barceló. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti el següents 
 
ACORDS: 
 
1. Aprovar la declaració institucional amb motiu del Dia Internacional per a l’Eliminació de la 
Violència contra les Dones (25 de novembre). 
 
2. Manifestar el compromís de l’Ajuntament d’Artà com a administració pública de compartir la lluita 
contra la violència de gènere per mitjà de polítiques i actuacions públiques dirigides a promoure la 
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igualtat entre dones i homes com un valor social inqüestionable per a una societat que se sustenti sobre 
la defensa dels drets inalienables i irrenunciables per a la igualtat i la dignitat de totes les persones.  
 
3. En coherència amb aquest compromís, i des de la unitat de tota la corporació local, manifestar que 
aquesta declaració institucional ha de servir per fer palesa una responsabilitat compartida com a 
institució pública i com a poble a fi d’aconseguir una societat lliure de violència contra les dones.  
 
4. Trametre aquest acord a l’Institut Balear de la Dona.>> 
 
El portaveu d’UIA, Sr. Alzamora, mostra la seva conformitat. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que hi votarà a favor. També diu que els agradaria que aquest dia  
s’hagués de suprimir. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que està d’acord amb el que ha dit el portaveu del PSOE. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, també mostra la seva conformitat. 
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Aprovar la declaració institucional amb motiu del Dia Internacional per a l’Eliminació de la 
Violència contra les Dones (25 de novembre). 
 
2. Manifestar el compromís de l’Ajuntament d’Artà com a administració pública de compartir la lluita 
contra la violència de gènere per mitjà de polítiques i actuacions públiques dirigides a promoure la 
igualtat entre dones i homes com un valor social inqüestionable per a una societat que se sustenti sobre 
la defensa dels drets inalienables i irrenunciables per a la igualtat i la dignitat de totes les persones.  
 
3. En coherència amb aquest compromís, i des de la unitat de tota la corporació local, manifestar que 
aquesta declaració institucional ha de servir per fer palesa una responsabilitat compartida com a 
institució pública i com a poble a fi d’aconseguir una societat lliure de violència contra les dones.  
 
4. Trametre aquest acord a l’Institut Balear de la Dona. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Equip de Govern municipal per donar 
suport a l’adquisició de la parcel·la que s’ha de destinar a punt verd de la Colònia de Sant Pere 
d’acord amb les Normes subsidiàries 
 
El batle explica la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Vist que les vigents Normes subsidiàries del municipi d’Artà classifiquen la parcel·la cadastral número 
2 del polígon 4 com a sistema general en sòl rústic. 

 
Vist que l’adquisició de la parcel·la cadastral 2 del polígon 4 es pot dur a terme ràpidament tota vegada 
que, per una part, es disposa de la necessària dotació pressupostària i existència de crèdit per fer-ho. 

 
Vist que s’han adoptat per aquest mateix Ple diferents acords que afecten aquesta parcel·la: en primer 
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lloc, catalogació en l’aprovació de les NS com a sistema general en sol rústic i, posteriorment, suspensió 
de la compra per tal de reconsiderar la ubicació del punt verd. 

 
Vist el temps que ha passat entre un acord i l’altre i que la propietat de la parcel·la ha manifestat 
reiteradament la seva acceptació a efectuar-ne la venda o, en cas contrari, optar per la seva 
requalificació com a sol rústic general. 

 
Vist que aquesta indefinició per part de l’Ajuntament provoca inseguretat a la propietat en relació a l’ús 
que en pot fer i que, a partir del mes de maig de 2015, la propietat pot exercir els seus drets demanant 
l’expropiació forçosa de la parcel·la citada. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament que adopti el següent 

 
ACORD: 

 
Donar suport a l’adquisició per part de l’Ajuntament d’Artà, a través de l’òrgan legalment competent, 
de la parcel·la 2 del polígon 4 i facultar al batle a signar les escriptures corresponents.>> 

 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que li hagués agradat que la propietària de la parcel·la 2 del 
polígon 4 presentàs un escrit en el qual donàs el seu parer. També diu que, si l’Ajuntament hagués 
sol·licitat l’informe al Consell de Mallorca que els grups de l’oposició li van demanar, ja ho tendrien i 
es podrien pronunciar sobre aquest tema. Diu que votaran en contra de la proposta. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, considera que és més apropiat ubicar el punt verd de la Colònia de Sant 
Pere en la parcel·la proposada pels grups de l’oposició que en el que figura en les NS. Diu que votaran 
en contra de la proposta. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que ell no demana rebre informació abans de qualcú, però sí a 
la vegada que la reben els veïns. Diu que aquesta consulta es va demanar el dia de les comissions 
informatives; opina que els podien haver informat i estalviar una determinada feina. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que ell va demanar una qüestió a les comissions informatives, 
referent a la possibilitat d’aplicar l’expedient d’expropiació forçosa, en el termini de 5 anys, al sòl rústic 
i no només a les zones verdes. 
 
La secretària diu al portaveu del PSOE, Sr. Galán, que l’expedient d’expropiació forçosa es pot aplicar a 
tot el sòl rústic. 
 
El batle demana disculpes als grups de l’oposició per no haver-los tramès l’escrit que demanen. 
 
Tots seguit, els reunits voten la proposta, la qual, per 6 vots a favor (PI i UIA) i 7 vots en contra (PSOE, 
PP i I. Verds), no s’aprova proposta per manca de quòrum en la votació. 
 
 
4. Aprovació, si s’escau, de la proposta d’iniciar els tràmits per dur a terme la resolució del 
contracte de gestió de servei públic, modalitat de concessió amb realització d’obra prèvia i dotació 
d’equipament, del centre esportiu Es Pujols d’Artà 
 
El batle explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
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<<Vist que el Ple de l’Ajuntament, a la sessió d’11 d’abril de 2011, va acordar adjudicar a l’empresa 
Mateu Palmer, SL, el contracte de gestió del servei públic, modalitat de concessió amb realització 
d’obra prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu Es Pujols d’Artà, oferta econòmicament més 
avantatjosa, diversos criteris d’adjudicació, per ser l’única oferta presentada que acomplia els requisits 
assenyalats en els plecs de condicions administratives i tècniques que regien el contracte. 
 
Vist que dia 13 de juny de 2011 es va notificar a Mateu Palmer l’acord d’adjudicació abans esmentat. 
 
Vist que l’adjudicatari, a dia d’avui, no ha iniciat les obres adjudicades per acord de Ple d’11 d’abril de 
2011. 
 
Vist que en la clàusula 26 del Plec de clàusules administratives particulars que varen regir el 
procediment de contractació s’estableix que, si l’adjudicatari incompleix les obligacions que li 
incumbeixen, l’Ajuntament està facultat per exigir l’acompliment o per declarar la resolució del 
contracte. 
 
Vist que aquest Ajuntament, en reiterades ocasions, s’ha posat en contacte amb l’adjudicatari per 
reclamar-li l’inici de les obres i vist que, a data d’avui, aquestes no s’han iniciat. 
 
Per això, es proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS: 
 
1. Iniciar els tràmits necessaris per dur a terme la resolució del contracte de gestió del servei públic, 
modalitat de concessió amb realització d’obra prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu Es 
Pujols d’Artà, oferta econòmicament més avantatjosa, diversos criteris d’adjudicació, per incompliment 
de les obligacions de l’empresa adjudicatària. 
 
2. Trametre aquest acord a la persona interessada.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, comenta que ja era hora que s’iniciàs aquest expedient. Diu que està 
content de poder dur aquest expedient al Ple. Diu que hi votarà a favor. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que aquest era un tema de l’antic consistori. Opina que ha passat un 
temps prudencial per poder fer les obres. Així mateix, diu que li fa por que l’adjudicatari es pugui 
aferrar a alguna reclamació. Demana si l’Ajuntament haurà de retornar o no la garantia definitiva. 
 
El batle li diu que ara es comunicarà l’acord a l’adjudicatari perquè pugui presentar les al·legacions que 
consideri oportunes. Li diu que, en un principi, no es té intenció de retornar-li la fiança. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, demana molta cura en la tramitació d’aquest expedient. Diu que 
dóna el seu suport de cara als incompliments del Plec de clàusules. 
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Iniciar els tràmits necessaris per dur a terme la resolució del contracte de gestió del servei públic, 
modalitat de concessió amb realització d’obra prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu Es 
Pujols d’Artà, oferta econòmicament més avantatjosa, diversos criteris d’adjudicació, per incompliment 
de les obligacions de l’empresa adjudicatària. 
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2. Trametre aquest acord a la persona interessada. 
 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern contra els pressuposts 
generals de l’Estat per a 2015 
 
La regidora delegada de les àrees d’Urbanisme i Hisenda, Sra. Maria, llegeix la moció, que, copiada 
literalment, diu: 
 
<<Vist que el Ple de l’Ajuntament d’Artà considera discriminatòries contra els ciutadans de les Illes 
Balears les inversions previstes en el Projecte de pressuposts generals de l’Estat per a 2015 en 
comparació a la mitjana d’inversions estatals. 
 
Vist que el Ple de l’Ajuntament d’Artà denuncia que aquesta discriminació suposa una minva per a 
l’economia de les Illes Balears, per a la competitivitat de les nostres empreses i un greuge comparatiu 
cap als ciutadans de les Balears. 
 
Vist que el Ple de l’Ajuntament d’Artà constata que un any més el Govern de les Illes Balears no ha 
sabut exigir al Govern de l’Estat uns pressuposts justs i dignes per als ciutadans de Balears. 
 
Per això, es proposa al Ple l’adopció dels següents  
 
ACORDS: 
 
1. Instar el Govern de l’Estat a millorar les inversions previstes per a Balears al 2015 i anys successius, 
especialment en matèria de transport ferroviari, inversió turística, medi ambient, innovació i noves 
tecnologies. 
 
2. Instar el Govern de les Illes Balears a recuperar les inversions estatutàries. 
 
3. Instar els diputats i senadors representants de les Illes Balears a no donar suport a cap pressupost de 
l’Estat que sigui discriminatori cap a les Illes Balears.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que hi votarà a favor. No obstant això, diu que pareix una moció 
de brindis al sol. Considera importantíssim el tema de les inversions estatutàries. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, veu que és un tema que, per desgràcia, passa sovint a Mallorca. Diu que 
vol que vénguin a Mallorca el màxim de doblers possibles. Opina que és terriblement injust que a altres 
regions puguin tenir més doblers que nosaltres pagant menys doblers d’impostos. Diu que mai cap 
Govern ha beneficiat Balears. Finalment, diu que hi votarà a favor. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que el Govern del president Antich va aconseguir 340.000 € per a 
Balears; en canvi, el Govern del president Bauzà ha obtingut 75.000 €. 
 
Tot seguit, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Instar el Govern de l’Estat a millorar les inversions previstes per a Balears al 2015 i anys successius, 
especialment en matèria de transport ferroviari, inversió turística, medi ambient, innovació i noves 
tecnologies. 
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2. Instar el Govern de les Illes Balears a recuperar les inversions estatutàries. 
 
3. Instar els diputats i senadors representants de les Illes Balears a no donar suport a cap pressupost de 
l’Estat que sigui discriminatori cap a les Illes Balears. 
  
 
6. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal I. Verds relativa a instar 
l’Equip de Govern a procedir amb l’anotació en el Registre de la Propietat de tota infracció 
urbanística detectada 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, explica la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
- Atès el comunicat de Batlia publicat a la web municipal dia 16 de desembre de 2002: “L’Ajuntament 
sol·licitarà al Registre de la Propietat la inscripció de totes les infraccions urbanístiques. Aquesta 
càrrega constarà en l’escriptura a l’hora de comprar o vendre. L’Ajuntament d’Artà sol·licitarà al 
Registre de la Propietat que es prengui anotació preventiva de la incoació dels expedients de disciplina 
urbanística per haver realitzat actes d’edificació sense comptar amb la preceptiva llicència municipal 
d’obres o sense ajustar-se a aquesta. Segons el RD 1093/1997, pel qual s’aproven les normes 
complementàries al Reglament per a l’execució de la Llei hipotecària sobre inscripcions en el Registre 
de la Propietat d’actes de naturalesa urbanística, tota infracció urbanística detectada, al mateix temps 
que es notifica la incoació de l’expedient a l’infractor, també es pot sol·licitar al Registre de la Propietat 
perquè aquest l’anoti com a nota marginal a la nota registral de la finca. D’aquesta manera, tot propietari 
que elevi a escriptura pública qualsevol compravenda no podrà ocultar si en la propietat que és objecte 
de transacció existeix qualque infracció de caràcter urbanístic, fet que es venia produint durant aquests 
darrers anys”. 
 
- Atès l’article 51, relatiu a “actes inscriptibles” en el Registre de la Propietat, del RDL 2/2008, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei del sòl, que diu que “Seran inscriptibles en el Registre de la Propietat: 
[...] c) La incoació d’expedient sobre disciplina urbanística o restauració de la legalitat urbanística, o 
dels que tinguin per objecte el constrenyiment administratiu per garantir tant el compliment de les 
sancions imposades com de les resolucions per restablir l’ordre urbanístic infringit”. 
 
- Atès que aquestes anotacions no es duen actualment a terme. 
 
- Atès que no ens consta que cap normativa legal posterior impossibiliti fer-ho. 
 
- Atès que ens pareix una possibilitat legal ben encertada, que incrementa la seguretat jurídica dels 
compradors i també de l’Ajuntament. 
 
Per aquests motius, es proposa el Ple adopti el següent 
 
ACORD: 
 
Instar l’Equip de Govern a procedir amb la inscripció en el Registre de la Propietat de tota infracció 
urbanística detectada quan finalitzi el termini de dos mesos per legalitzar l’expedient.>> 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, explica que la moció ha estat millorada pel grup UIA, en relació al 
moment que s’hauria de remetre al Registre de la Propietat la sol·licitud d’inscripció de l’expedient 
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d’infracció urbanística, com a nota marginal. 
 
Seguidament, tots els portaveu mostren la seva conformitat, a excepció del portaveu del PP, Sr. Lliteras, 
que diu que s’abstendrà en la votació. A més, diu que troba molt estrany que, fa uns pocs dies, el 
portaveu d’I. Verds es va queixar que en el tauler d’anuncis hagin sortit edictes amb dades de caràcter 
personal. El Sr. Lliteras diu que, a ells, no els pareix bé que es comuniquin els expedients d’infraccions 
urbanístiques al Registre de la Propietat; opina que és una taca per a la finca. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 10 vots a favor (PI, UIA, PSOE i I. Verds) i 3 abstencions (PP): 
 
Instar l’Equip de Govern a procedir amb la inscripció en el Registre de la Propietat de tota infracció 
urbanística detectada quan finalitzi el termini de dos mesos per legalitzar l’expedient. 
 
 
A continuació, el batle  diu que s’han de tractar tres punts que no figuren en l’ordre del dia, que s’ha de 
votar la seva inclusió i que s’han de debatre, si s’escau. 
 
P1. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificacions de crèdit per suplement de crèdit 
15/2014 
 
A continuació, els reunits voten la urgència i acorden, per unanimitat, incloure en l’ordre del dia 
l’aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificacions de crèdit per suplement de crèdit 15/2014. 
 
El batle explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Vist l’expedient de modificació de crèdit núm. 15/2014 i la documentació que l’acompanya, es 
proposa el Ple que adopti els següents 
 
ACORDS: 
 
1. Aprovar inicialment l’expedient de modificacions de crèdit núm. 15/2014, en la modalitat de 
suplement de crèdits, finançat amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides que s’allisten a 
continuació: 
 
Altes en partides de despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 4321 22799 01 Treballs altres empreses 38.509,46 € 
01 9201 22799 01 Treballs altres empreses 11.881,54 € 
01 2111 22799 01 Treballs altres empreses 9.000,00 € 
  TOTAL    59.391,00 € 
 
Baixes en partides de despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 1301 20400 01 Lloguer material de transport 1.000,00 € 
01 1301 21500 01 Mobiliari i estris 100,00 € 
01 1301 22100 01 Energia elèctrica 2.000,00 € 
01 1301 62300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
2.500,00 € 
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01 1301 62600 01 Equips per a processos 
d’informació 

500,00 € 

01 1301 63500 01 Mobiliari 364,62 € 
01 1302 22103 01 Combustibles i carburants 1.650,00 € 
01 1302 22104 01 Vestuari 100,00 € 
01 1302 22199 01 Altres subministraments 95,55 € 
01 1341 22103 01 Combustibles i carburants 1.000,00 € 
01 1341 62300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
990,08 € 

01 1511 64003 01 Despeses en inversions de 
caràcter immaterial 

10.724,12 € 

01 1611 20400 01 Arrendament material de 
transport 

1.000,00 € 

01 1611 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

1.600,00 € 

01 1611 22103 01 Combustibles i carburants 2.850,00 € 
01 1611 62301 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
6.900,00 € 

01 1650 21301 01 Manteniment enllumenat públic 
Artà 

8.426,14 € 

01 1650 21302 01 Manteniment enllumenat públic 
Colònia 

5.700,13 € 

01 1710 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

1.000,00 € 

01 1710 22106 01 Productes farmacèutics i 
material sanitari 

1.000,00 € 

01 1710 61901 01 Compra arbres i flors 1.200,00 € 
01 1710 63300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
2.500,00 € 

01 2322 48017 01 Conveni Estel de Llevant 449,80 € 
01 2411 46701 01 Consorci Municipis de Llevant 100,00 € 
01 3121 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
2.540,56 € 

01 3231 22001 01 Premsa, revistes, llibres i altres 
publicacions 

200,00 € 

01 3231 22199 01 Altres subministraments 200,00 € 
01 3231 22799 01 Treballs altres empreses 400,00 € 
01 3231 22799 02 Edicions didàctiques 100,00 € 
01 3232 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
300,00 € 

01 3232 63300 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

100,00 € 

01 3341 22199 01 Altres subministraments 100,00 € 
01 3341 22799 01 Treballs altres empreses 1.200,00 € 
01 3371 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
500,00 € 

  TOTAL   59.391,00 € 
 
2. Exposar aquest expedient al públic mitjançant un anunci en el BOIB per quinze dies, durant els quals 
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les persones interessades podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. Considerar 
definitivament aprovat l’expedient si durant el citat termini no s’han presentat reclamacions; en cas 
contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, demana de què es tracta la partida “despeses en inversions de caràcter 
immaterial”. Diu que s’abstendrà en la votació. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que s’abstendrà en la votació. A més, fa constar que els ha arribat 
canviada la informació, ja que a la Comissió Informativa es varen separar en dos l’expedient proposat. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldeteny, diu que s’abstendrà en la votació. 
 
Tot seguit, els reunits acorden, per 6 vots a favor (PI i UIA) i 7 abstencions ( PSOE, PP i I. Verds): 
 
1. Aprovar inicialment l’expedient de modificacions de crèdit núm. 15/2014, en la modalitat de 
suplement de crèdits, finançat amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides que s’allisten a 
continuació: 
 
Altes en partides de despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 4321 22799 01 Treballs altres empreses 38.509,46 € 
01 9201 22799 01 Treballs altres empreses 11.881,54 € 
01 2111 22799 01 Treballs altres empreses 9.000,00 € 
  TOTAL    59.391,00 € 
 
Baixes en partides de despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 1301 20400 01 Lloguer material de transport 1.000,00 € 
01 1301 21500 01 Mobiliari i estris 100,00 € 
01 1301 22100 01 Energia elèctrica 2.000,00 € 
01 1301 62300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
2.500,00 € 

01 1301 62600 01 Equips per a processos 
d’informació 

500,00 € 

01 1301 63500 01 Mobiliari 364,62 € 
01 1302 22103 01 Combustibles i carburants 1.650,00 € 
01 1302 22104 01 Vestuari 100,00 € 
01 1302 22199 01 Altres subministraments 95,55 € 
01 1341 22103 01 Combustibles i carburants 1.000,00 € 
01 1341 62300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
990,08 € 

01 1511 64003 01 Despeses en inversions de 
caràcter immaterial 

10.724,12 € 

01 1611 20400 01 Arrendament material de 
transport 

1.000,00 € 

01 1611 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

1.600,00 € 

01 1611 22103 01 Combustibles i carburants 2.850,00 € 
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01 1611 62301 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

6.900,00 € 

01 1650 21301 01 Manteniment enllumenat públic 
Artà 

8.426,14 € 

01 1650 21302 01 Manteniment enllumenat públic 
Colònia 

5.700,13 € 

01 1710 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

1.000,00 € 

01 1710 22106 01 Productes farmacèutics i 
material sanitari 

1.000,00 € 

01 1710 61901 01 Compra arbres i flors 1.200,00 € 
01 1710 63300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
2.500,00 € 

01 2322 48017 01 Conveni Estel de Llevant 449,80 € 
01 2411 46701 01 Consorci Municipis de Llevant 100,00 € 
01 3121 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
2.540,56 € 

01 3231 22001 01 Premsa, revistes, llibres i altres 
publicacions 

200,00 € 

01 3231 22199 01 Altres subministraments 200,00 € 
01 3231 22799 01 Treballs altres empreses 400,00 € 
01 3231 22799 02 Edicions didàctiques 100,00 € 
01 3232 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
300,00 € 

01 3232 63300 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

100,00 € 

01 3341 22199 01 Altres subministraments 100,00 € 
01 3341 22799 01 Treballs altres empreses 1.200,00 € 
01 3371 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
500,00 € 

  TOTAL   59.391,00 € 
 
2. Exposar aquest expedient al públic mitjançant un anunci en el BOIB per quinze dies, durant els quals 
les persones interessades podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. Considerar 
definitivament aprovat l’expedient si durant el citat termini no s’han presentat reclamacions; en cas 
contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les. 
 
 
P2. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificacions de crèdit per suplement de crèdit 
16/2014 
 
A continuació, els reunits voten la urgència i acorden, per unanimitat, incloure en l’ordre del dia 
l’aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificacions de crèdit per suplement de crèdit 16/2014. 
 
El batle explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Vist l’expedient de modificació de crèdit núm. 16/2014 i la documentació que l’acompanya, es 
proposa el Ple que adopti els següents 
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ACORDS: 
 
1. Aprovar inicialment l’expedient de modificacions de crèdits núm. 16/2014, en la modalitat de 
suplement de crèdits, finançat amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides que s’allisten a 
continuació: 
 
Altes en partides de despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 3421 62300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
16.500,00 € 

  TOTAL    16.500,00 € 
 

Baixes en Partides de Despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 1611 20400 01 Arrendament material de 

transport 
4.500,00 € 

01 3211 62200 02 Inversió tancament pista 
esportiva IES 

12.000,00 € 

  TOTAL   16.500,00 € 
 

2. Exposar aquest expedient al públic mitjançant un anunci en el BOIB per quinze dies, durant els quals 
les persones interessades podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. Considerar 
definitivament aprovat l’expedient si durant el citat termini no s’han presentat reclamacions; en cas 
contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les.>> 
 
El batle explica que s’ha fet aquest expedient a proposta del PSOE. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que hi votarà a favor. Demana celeritat, rigor i que s’accelerin els 
tràmits per poder fer aquestes obres. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que hi votarà a favor. Considera que és necessari que s’arregli, ja que 
fa dos anys que l’ascensor no funciona. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que s’abstendrà en la votació. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 12 vots a favor (PI, UIA, PSOE i PP) i 1 abstenció (I. Verds): 
 
1. Aprovar inicialment l’expedient de modificacions de crèdits núm. 16/2014, en la modalitat de 
suplement de crèdits, finançat amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides que s’allisten a 
continuació: 
 
Altes en partides de despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 3421 62300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
16.500,00 € 

  TOTAL    16.500,00 € 
 

Baixes en Partides de Despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
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01 1611 20400 01 Arrendament material de 
transport 

4.500,00 € 

01 3211 62200 02 Inversió tancament pista 
esportiva IES 

12.000,00 € 

  TOTAL   16.500,00 € 
 

2. Exposar aquest expedient al públic mitjançant un anunci en el BOIB per quinze dies, durant els quals 
les persones interessades podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. Considerar 
definitivament aprovat l’expedient si durant el citat termini no s’han presentat reclamacions; en cas 
contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les. 
 
 
M3. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals PI- Proposta per les 
Illes, UIA, PSOE, PP i I. Verds relativa a sol·licitar una revisió a la baixa dels valors cadastrals 
dels immobles del municipi d’Artà 
 
A continuació, els reunits voten la urgència i acorden, per unanimitat, incloure en l’ordre del dia 
l’aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals PI- Proposta per les Illes, UIA, 
PSOE, PP i I. Verds relativa a sol·licitar una revisió a la baixa dels valors cadastrals dels immobles del 
municipi d’Artà. 
 
La regidora delegada de les àrees d’Urbanisme i Hisenda, Sra. Maria, llegeix la moció, que, copiada 
literalment, diu: 
 
<< EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
L’octubre de 2003 l’Agència Tributària va dur a terme una revisió dels valors cadastrals dels immobles 
d’Artà que serveix de base impositiva per calcular l’impost sobre béns immobles (IBI). 
 
Aquesta revisió es va dur a terme en un moment en què els valor dels immobles estaven sobrevalorats a 
causa de l’efecte de l’anomenada bombolla immobiliària. 
 
Aquesta augment desorbitat dels valors cadastrals va suposar  un increment de més del 50 % del rebut 
de l’impost sobre béns immobles (IBI) des de 2004 fins a dia d’avui. 
 
Després de la greu crisi immobiliària patida els darrers anys, cal destacar que actualment la majoria de 
valors cadastrals superen el 50 % dels valors reals i de mercat dels immobles d’Artà.  
 
Aquest fet suposa una desigualtat per a les famílies artanenques i més si té en compte que, durant els 
pitjors anys de crisi econòmica, hem pagat els increments de l’impost de l’IBI més alt de les darreres 
dècades. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents 
  
ACORDS: 
  
1. Instar, de forma urgent, l’Agència Tributària a dur a terme una revisió dels valors cadastrals a la baixa 
i que sigui d’aplicació al 2015. 
 
2. Comprometre’s, l’Ajuntament, a aplicar els nous valors cadastrals per calcular l’impost sobre béns 
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immobles quan s’hagi produït aquesta revisió a la baixa.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, demana que, abans d’assignar els valors, es revisin molt bé. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que tots els grups varen acordar el punt 1 de la part dispositiva; diu 
que no entén per què es posa el segon punt de la part dispositiva. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que pareix un poc redundant, però que  no pareix cap tara. 
 
Tot seguit, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Instar, de forma urgent, l’Agència Tributària a dur a terme una revisió dels valors cadastrals a la baixa 
i que sigui d’aplicació al 2015. 
 
2. Comprometre’s, l’Ajuntament, a aplicar els nous valors cadastrals per calcular l’impost sobre béns 
immobles quan s’hagi produït aquesta revisió a la baixa. 
 
 
7. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2014 
 
A continuació, es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2014. 
  
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
 
8. Precs i preguntes 
 
La secretària informa que el PP, el PSOE i I. Verds han presentat escrits de precs i preguntes, els quals 
es llegeixen a continuació. 
 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA EL PARTIT POPULAR 
 
Preguntes 
 
1. Ens poden dir en quin punt es troba el punt verd de la Colònia de Sant Pere? 
 
Resposta: Esperam la resposta del Consell. 
 
- Quin seria el preu de compra de la parcel·la cadastral 2 del polígon 4? 
 
Resposta: 34.200,68 €. 
 
- I en cas d’expropiació si fos necessària? 

 
Resposta: No se sap. 
 
2. Ens poden dir quantes barreres arquitectòniques han eliminat aquest darrer mes? 
 
Resposta: Cap. 
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- En cas afirmatiu, quines? 

 
- En cas negatiu, pensen eliminar-ne més? 

 
Resposta: Sí. 
 
- Nosaltres proposam eliminar la barrera arquitectònica que impedeix visitar la font de la plaça de 
l’Ajuntament. 

 
Resposta: Ho tendrem en compte. 
 
3. Ens poden dir o explicar el canvi en la titularitat del cap de la Policia Local? 
 
- En cas afirmatiu, qui és el cap? 
 
Resposta: Jaume Gomila. 
 
- Per quin temps? 
 
Resposta: Indefinit. 

 
- Hi ha convocades dues places d’oficial? Per quin motiu? 
 
Resposta: Aquesta convocatòria ja va acabar fa uns mesos. 

 
- Quan es traslladarà la Policia Local al local de l’Ibavi? 

 
Resposta: Hi feim feina. 

 
4. Per quin motiu tant la font de la plaça de l’Ajuntament com la que hi ha al Collet no treuen aigua? 
 
Resposta: Els motors estan espatllats. 
 
5. Ens poden dir el que realment han costat les festes patronals de la Colònia de Sant Pere? 
 
- Quina quantitat? 

 
Resposta:  27.923,26 € a dia d’avui. 

 
- Respecte de les de 2013, hi ha més despeses? Quines i quin import? 
 
Resposta: 30.232,66 €. La despesa serà més gran, però encara, com que no estan tancades, no la podem 
xifrar. 
 
6. Ens poden dir el que realment han costat fins a dia d’avui les festes de Sant Salvador de 2014? 

 
Resposta: 62.272,90 €. 
 
- Respecte a les de 2013, hi ha més despeses? 
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Resposta: 63.570,52 €. 
 
- Quines? Quin és el seu import? 
 
Resposta: Encara no estan tancades, de manera que no ho podem comparar. 

 
7. Atès que al plenari del mes de setembre vàrem fer aquesta pregunta, desitjam que aquesta vegada ens 
responguin: 
 
- Ens poden dir quin va ser el número de firaires o expositors de la Fira de 2014? 
 
Resposta: 95, sense comptar els del Firó ni els estands esportius. 

 
- I de les fires de 2012 i 2013? 
 
Resposta: No tenim la informació del total, ja que els que no paguen, que són els d’Artà, no hi surten, i 
tampoc els del Firó, que paguen 75 € i 55 €. 
 
- I d’un dimarts de mercat del mes d’agost de 2012, 2013 i 2014, quants? 
 
Resposta: 168, 179, 170. 
 
- I per les festes de Sant Salvador de 2012, 2013 i 2014? 
 
Resposta: 45, no se sap i 36. 
 
- I quin ha estat el cost de la fira de 2012, 2013 i 2014 per part de l’Ajuntament? 
 
Resposta: 25.049,67 €, 11.833,20 € i 15.924,97 €. 
 
8. I els ingressos per la taxa de la pregunta anterior? 
 
Resposta:  - Mercat 2012: 74.441,18 €; mercat 2013: 80.189,46 €; mercat 2014: 77.920,73 €. 

- Fira: 1.240 €, 1.432 € i no se sap. 
 
9. Ens poden dir quines han estat les darreres feines que ha realitzat la màquina desbrossadora en els 
camins rurals? 
 
Resposta: El camí del Racó. 

 
10. Tenen previst arreglar (apedaçament, aglomerar, etc.) els camins rurals? 
 
Resposta: Ens agradaria. 

 
- En cas afirmatiu, dins quin temps? 
 
Resposta: No tenc data concreta. 
 
11. Ens poden donar una valoració respecte al funcionament del nou aparcament municipal de na Pati? 
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Resposta: Sí. Encara hi falta molta feina. 
 
- Els terrenys on s’ha fet estaven qualificat a les Normes subsidiàries per a aquesta finalitat? 
 
Resposta: Sí. 
 
- Quin ha estat el cost de la seva adequació? 
 
Resposta: Encara no ho podem contestar. 
 
- Hi ha hagut concurs de licitació pública per a les obres d’adequació del solar de na Pati? 
 
Resposta: No, ha estat un contracte menor. 
 
- Hi ha concurs de licitació pública per a les obres d’aigua del POS? 

 
Resposta: Sí. 

 
12. A nosaltres, ens agradaria que ens informassin i també a tota la ciutadania de quin és el deute viu de 
l’Ajuntament. 
 
Resposta: 5.953.623,18 €. 
 
- I quin és el deute que se li deu? 
 
Resposta: 251.315,3 €. 
 
- D’aquest què li deu el Govern balear i què el Consell de Mallorca? 

 
Resposta: 235.943,94€ el Govern i 15.371,36 € el Consell. 
 
13. Vist que Ràdio Artà Municipal torna emetre, hi haurà concurs públic per a la seva concessió? 
 
Resposta: Sí. 

 
14. Pensen complir amb el compromís plenari de cercar responsabilitats polítiques respecte del 
Poliesportiu de la Colònia de Sant Pere? 
 
Resposta: Sí. 
 
- Quan es reunirà la comissió per fer el seguiment de responsabilitats respecte al Poliesportiu de la 
Colònia de Sant Pere? 
 
Resposta: Ho farem en breu. 
 
15. Ens poden dir o informar de quines passes han fet respecte a la illeta del Molí d’en Regalat? 
 
Resposta: S’ha remès a la Demarcació de Costes l’acord del Ple del mes de juliol. 
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16. Ens poden dir si sabem res respecte a rumors que el Banco de Santander vol impugnar la realització 
d’un préstec de 3.250.000 euros? 
 
Resposta: No. 
 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA EL PSOE 
 
Precs 
 
- Demanam que ens facin arribar una còpia de la instància que varen presentar la Junta Directiva de 
Propietaris de s’Estanyol, així com de tota la documentació que li varen proporcionar. 
 
Resposta: Us la farem arribar. 
  
Preguntes 

  
Esports 
 
- S’ha fet algun avanç en el tema de la signatura del conveni per reparar les plaques d’energia solar del 
Poliesportiu Na Caragol? Hi ha altres propostes? Les pot explicar? 
 
Resposta: Tenim prevista una reunió el proper dijous amb l’advocat que du el tema. 
 
- Ens poden fer una còpia de la darrera acta del darrer Consell Municipal de l’Esport? 
 
Resposta: Sí, us la passaré per correu electrònic. 
 
Hisenda 
 
- Quines són les modificacions de crèdit que s’han fet darrerament? Ens poden fer arribar una còpia? 
 
Resposta: La us han enviat per correu electrònic. 
 
Interior 
 
- Durant aquesta legislatura que duim, quins han estat els complements nous que s’han donat al personal 
de l’Ajuntament, amb quin concepte, quin import i quins han passat per paritària? 
 
Resposta: Són els següents: 
 
· Tomeu Torres (oficial primera de la Brigada): complement de disponibilitat des de 01/03/2013 
(49,60 €); paritària: sí. 
· Manolo Sánchez (oficial primera de la Brigada): complement de disponibilitat des de 01/03/2013 
(49,60 €); paritària: sí. 
· José Antonio Garau (oficial primera de la Brigada): complement de disponibilitat des de 27/02/2014 
(49,60 €); paritària: no. 
· Isabel Moll (governanta de la Residència): disponibilitat horària (50,62 €); paritària: no. 
· Rafel Carrió (administratiu): cap de servei d’organització (98,18 €), específic d’àrees d’organització 
(36,78 €); paritària: no. 
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· Pedro Osuna (tècnic A2): disponibilitat horària per àrees econòmiques (45,21 €), cap de servei 
responsable (111,58 €), especialitat d’àrees econòmiques (61,23 €); paritària: no. 
· Jeroni Mestre (policia): complement específic responsable seguretat (32,88 €); paritària: no. 
 
- S’ha pres alguna mesura per tal de dur a aprovació les diferents actes de comissions informatives i 
plenaris dins el termini i en la forma escaient? Quines? 
 
Resposta: No; s’està estudiant. 
 
- Quan es cobrirà la plaça que hi ha vacant des de l’estiu? 
 
Resposta: Ja s’ha fet la constitució del tribunal , s’ha publicat la llista d’aspirants i s’ha comunicat a la 
persona seleccionada i que, properament, prendrà possessió del càrrec. 
 
- El control de l’horari del personal mitjançant els dispositius d’empremta digital, ja està en marxa? 
 
Resposta: No. 
 
- Si no està en marxa, per què? 

 
Resposta: S’està provant. 
 
- Quina repercussió té en l’actualitat? 
 
Resposta: Cap. 
 
- Què varen costar els diferents dispositius? 

 
Resposta: 3.459 €. 
 
- Ens hem assabentat que darrerament hi ha hagut una modificació pel que fa a la norma que regula on 
han d’estar situats els guals. En tenen constància? 
 
Resposta: No. 
 
- Quines actuacions s’han fet per donar a conèixer aquests canvis a tots aquells que tenen els guals? 
 
- Ens poden fer arribar una còpia de l’escriptura de compravenda del pàrquing de sa Clota? Si no està 
enregistrada, ens basta una còpia bàsica de l’escriptura. 
 
Resposta: Sí. 

 
Personal 
 
1. Quan ha estat la darrera paritària que s’ha fet? Amb quin ordre del dia i amb quins acords? 
 
Resposta: [Li entrega la còpia.] 
 
2. Ens han comentat que el Sr. Albert Calderó, d’Estratègia Local, ha estat darrerament per 
l’Ajuntament. Amb quina intenció? 



 20

 
Resposta: Donar acompliment a les tasques encomanades. 
 
- Quines són les seves feines? 
 
Resposta: Assessorament tècnic per millorar l’organització municipal. 
 
- Quins honoraris ha presentat? 
 
Resposta: 2.723 € i 5.612,50 € + IVA. 
 
- S’ha fet alguna reunió per xerrar amb els sindicats de l’organització de l’Ajuntament? 
 
Resposta: Amb els sindicats no, però sí amb el personal. 
 
- Té previst aquest Equip de Govern, tal com reclamen els sindicats, convocar la plaça de TAE de 
recursos humans? 

 
Resposta: No. 

 
Ràdio Artà Municipal 
 
- Quan es durà a terme el concurs per a la concessió de Ràdio Artà Municipal? 
 
Resposta: No puc dir una data. 
 
Medi Ambient 
 
- Quan a una casa segueixen, de manera reiterada, traient equivocadament el fems, es fa alguna cosa? 
 
Resposta: No tenim constància que això es faci. 
 
- Encara es realitzen visites per controlar el fems? 
 
Resposta: Si hi ha incidències, sí. 
 
- Qui les coordina i amb quin criteri? 
 
Resposta: Les coordina l’empresa Gram i el criteri és que no segueixin el sistema proposat per 
l’Ajuntament. 
 
- Quantes persones es varen apuntar inicialment a la inspecció tècnica de residus?  
 
Resposta: 
 
Padró de 2014  
Bonificació genèrica  Total 
Persones que no s’apuntaren a la ITR 3.341 

Bonific. ITR carnisseries, peixateries i similars 3 
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Bonific. ITR despatxos professionals 32 
Bonific. ITR hotels, apart., cases agroturisme 2 
Bonific. ITR indústries i tallers 5 
Bonific. ITR llocs d’amarratge al port 3 
Bonific. ITR petits comerços d’alimentació 1 
Bonific. ITR resta de locals comercials 174 
Bonific. ITR restaurants i cafeteries 35 
Bonific. ITR restaurants en rústic 2 
Bonific. ITR supermercats i similars 3 
Bonific. ITR bars 10 
Bonific. ITR habitatges 1.976 
Bonific. ITR habitatges en rústic 523 
Bonific. ITR hotels 2 
Total 6.112 
 
Per tant, 6112 – 3341 = 2771 (persones que s’apuntaren a la ITR) 

 
- Quantes n’hi ha actualment? 
 
Resposta: 
 
Objectes 
Bonificació genèrica Total 
Persones que no s’apuntaren a la ITR 3.030 
Bonific. ITR carnisseries, peixateries i similars 3 
Bonific. ITR centres comercials 3 
Bonific. ITR despatxos professionals 28 
Bonific. ITR hotels, apart., cases agroturisme 2 
Bonific. ITR indústries i tallers 5 
Bonific. ITR llocs d’amarratge al port 3 
Bonific. ITR petits comerços d’alimentació 2 
Bonific. ITR resta de locals comercials 175 
Bonific. ITR restaurants i cafeteries 33 
Bonific. ITR restaurants en rústic 2 
Bonific. ITR supermercats i similars 3 
Bonific. ITR bars 9 
Bonific. ITR habitatges 2.054 
Bonific. ITR habitatges en rústic 563 
Bonific. ITR hotels 2 
Totalment bonificats 19 
Total 5.936 

 
Per tant, 5936 – 3030 = 2906  

 
- Quines han estat les causes més comuns per a l’expulsió? 
 
Resposta: No haver pagat el rebut de l’any 2014 (15 casos); no reciclar (12 casos), i no deixar entrar (3 
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casos). 
 

- Quan han estat expulsats, han hagut de pagar la bonificació que tenien? 
 
Resposta: No haver pagat el rebut de l’any 2014 no ha estat un fet per aplicar-los una liquidació 
complementària. En els altres casos, sí que se’ls ha fet una liquidació complementària. 
 
- Qui realitzarà la reunió de dijous que ve? 
 
Resposta: El batle, el regidor de Medi Ambient i Pere Soberats, de l’empresa Gram. 
 
9. Què ha costat la implantació del servei de recollida selectiva porta a porta, desglossat per proveïdors?  
 
Resposta: No podem tenir aquesta informació a dia d’avui. De seguida que la tenguem, us la passarem. 
 
Cultura 
 
- Com és que dissabte passat hi va haver dos actes culturals quasi a la mateixa hora? 
 
Resposta: Manca de coordinació. 
 
- No es poden posar d’acord per fer una agenda única? 
 
Resposta: És el que intentam. 
 
- No creu el regidor de Cultura que seria una bona idea tornar iniciar “Artà en xarxa” i fer un calendari 
únic de la cultura? 
 
Resposta: Necessitam fer una bona reforma en l’organització interna dels recursos de l’Ajuntament, és 
una bona idea. 
 
- S’ha previst qualque acte innovador per a aquestes festes? 
 
Resposta: Se segueix una línia continuista. 
 
- Pensen fer qualque consell editorial abans de les eleccions? 
 
Resposta: Sí. 
 
Teatre 
 
- Darrerament s’ha xerrat molt de la viabilitat o no de la Fundació del Teatre. També s’ha xerrat de la 
dissolució de la Fundació. Aquest partit entén que això s’hauria de fer per plenari. Ens pot dir el partit 
polític del PI, quina solució hi veu? 
 
Resposta: Que ens posem tots d’acord en definir què volem de la Fundació. 
 
- Quina és la seva proposta envers la Fundació? 
 
Resposta: Que enguany tanqui sense dèficit, que al 2015 tengui pressupost suficient per poder treballar  
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i que el nou Equip de Govern que surti de les eleccions en sàpiga molt més d’allò que n’hem sabut 
nosaltres. 
 
- Quin model de gestió voldria? 

 
Resposta: Proposarem, en el programa electoral, una ampliació de funcions de la Fundació. 
 
- Ens pot dir el partit polític d’UIA quina solució hi veu? Quina és la seva proposta envers la Fundació? 
Quin model de gestió voldria? 
 
Resposta: Hauria de ser de gestió directa. 
 
Festes 
 
- Quan es farà l’encesa dels llums de Nadal? 
 
Resposta: Dia 13 de desembre. 
 
- Fins quan? 

 
Resposta: Fins dia 6 de gener. 
 
- Quins dies de la setmana estaran encesos els llums de Nadal i fins a quina hora? 

 
Resposta: Encara no està decidit. 
 
- S’han posat totes les garnaldes? 
 
Resposta: Sí. 
 
- Hi haurà qualque novetat al programa de festes de Nadal d’enguany? 
 
Resposta: No. 
 
- Qui organitzarà les festes de la nit de Nadal i la nit de Cap d’Any? 
 
Resposta: Si n’hi ha, el concessionari del Poliesportiu. 
 
- Es farà el mercadet de Nadal? 
 
Resposta: Sí, dia 13 de desembre. 
 
Urbanisme 
 
- Alguns dels propietaris dels expedients de disciplina urbanística que varen ser dictaminats pel Ple 
d’aquest Ajuntament han donat acompliment de forma voluntària als acords de plenari? 
 
Resposta: No, que en tenguem constància. 

 
Residència 
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- Pel que fa a personal de la Residència, es té previst fer algun canvi o alguna remodelació? 

 
Resposta: No en aquests moments. 
 
[Finalment, el portaveu del PSOE, Sr. Galán, demana, oralment, la relació d’expedients d’infracció 
urbanística que han estat tractats pel Ple de l’Ajuntament i el seu seguiment. 
 
La regidora delegada de les àrees d’Urbanisme i Hisenda, Sr. Maria, diu que li farà lliurament de la 
documentació sol·licitada.] 
 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA INICIATIVA VERDS 
 
Precs 
 
- Demanam que es comuniqui a l’empresa concessionària de la gestió del Cementeri Municipal que la 
presència de cans (òbviament, amb acompanyament del propietari/ària i fermats) en els cementeris 
municipals està permesa (art. 10, sobre “la circulació”, de l’Ordenança municipal reguladora de la 
convivència, defensa i protecció animal en l’entorn humà). 
 
Resposta: Es farà. 
 
- Demanam que es facin públiques les relacions mensuals de despeses dels regidors de l’Equip de 
Govern originades en l’exercici del seu càrrec (telèfon, dietes, maquinari, mòbils, etc.).  
 
Resposta: Es farà. 
 
- Demanam que es tornin a publicar periòdicament a la web municipal les actes de les reunions de les 
juntes de govern local, un bon costum en el sentit de la transparència municipal que es va abandonar el 
passat mes d’abril. 
 
Resposta: Hi estam fent feina. 
 
- Demanam que es tornin a instal·lar les papereres retirades de la via pública i que, pel que fa al criteri 
per a la seva ubicació, es tenguin presents els itineraris més habituals dels propietaris de cans quan els 
treuen de passeig. 
 
Resposta: Ho estudiarem. 
 
Preguntes 
 
Urbanisme 
 
Sobre la Sentència 305/2014 de 4 de novembre del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 2 de 
Palma 
 
- Per què es varen encarregar informes tècnics a un càrrec de confiança, sabent que no té ni la 
competència ni l’habilitació per fer-los? 
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Resposta: La Sentència 305/2014 no entra a analitzar res al respecte. 
 
- Qui atorga les autoritzacions d’obra dins l’àmbit del domini públic, com ara del Consell de Mallorca? 
 
Resposta: Les autoritzacions dins l’àmbit del domini públic s’han d’atorgar per part de les 
administracions competents en cada cas.  
 
- D’acord a la sentència, estam davant un cas de llicència mal atorgada per part de l’Ajuntament d’Artà. 
Per això, són conscients el batle i el regidor d’Urbanisme que aquest fet pot suposar una situació 
complicada per a l’Ajuntament, en el sentit que pot haver d’arribar a pagar indemnitzacions per aquesta 
llicència mal donada? 
 
Resposta: Som conscients que farem tot allò que legalment sigui possible per evitar perjudicis a 
l’Ajuntament.  
 
- Per què l’Ajuntament manté que la zona de reculada de l’habitatge en qüestió està ben delimitada i, 
per tant, contradiu la Sentència 305/2014? 
 
Resposta: A la sentència es deixa constància que el lletrat de l’Ajuntament argumentà sobre aquesta 
qüestió i s’oposà al recurs presentat durant el procés, però la sentència no entra a analitzar aquesta 
qüestió. 
  
- La resta de projectes d’obra de la urbanització Montferrutx, que estan afectats per un domini públic 
d’una altra administració, com ara el Consell de Mallorca o la Demarcació de Costes de les Illes 
Balears, com s’ha tramitat? És a dir, quin procediment administratiu d’atorgament de llicències ha 
seguit l’Ajuntament d’Artà? (Per exemple, el projecte, etc.) 
 
Resposta: En el procediment administratiu de tramitació de llicències d’obres es procura sempre 
demanar tots els informes que puguin resultar preceptius en cada cas. 
 
- Us sol·licit un informe de la secretària de l’Ajuntament d’Artà quant al procediment administratiu a 
seguir per a l’atorgament de llicències urbanístiques afectades per un domini públic d’altres 
administracions, com ara el Consell de Mallorca o la Demarcació de Costes de les Illes Balears. 
 
Resposta: S’estudiarà la sol·licitud. 
 
- Us sol·licit també un informe jurídic de la secretària quant a la legalitat de les llicències atorgades per 
l’Ajuntament d’Artà per a la reforma i l’ampliació de l’habitatge aïllat del camí de s’Estanyol, 
actualment declarada nul·la per la Sentència 305/2014. 
 
Resposta: S’estudiarà la sol·licitud. 
 
- L’informe jurídic del qual parla la Sentència 305/2014, per a la part demandant, sembla que a 
l’expedient municipal no hi constava informe jurídic previ a l’atorgament de la llicència i, per a la part 
demandada, sembla que sí que n’hi havia, d’informe jurídic. Ho podeu aclarir? 
 
Resposta: Consten a l’expedient els informes de Secretaria. 
 
- En el supòsit que hi hagi un possible i probable litigi contra l’Ajuntament d’Artà per aquesta llicència 
mal atorgada, qui en serà el responsable o responsables? El grup de govern actual en cercarà la 
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responsabilitat o responsables? 
 
Resposta: En el supòsit que hi hagi un litigi, caldrà atendre primer a quin pugui ser el resultat d’aquest 
eventual litigi. 
 
Sobre la Sentència 135/2011, d’1 d’abril, dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu núm. 1 de 
Palma, que declarava nul·la la llicència concedida per la JGL de 12 de juny de 2000 per reformar 
“un aljub en traster de 5x5 metres” i s’ordenava actuar en el sentit del restabliment de la 
legalitat; atès la Interlocutòria del mateix Jutjat núm. 195/2014, de 3 de juny, en el procediment 
d’execució definitiva 3/2012; i a la vista de l’acord de la JGL de 12 de setembre, de contractació 
d’un arquitecte tècnic per a la redacció per a l’execució d’aquestes obres conduents al 
restabliment de la legalitat  
 
- Hi ha hagut alguna reacció contra l’Ajuntament, per part del propietari de la finca on es varen produir 
les obres amb empara d’una llicència declarada, com s’ha dit, nul·la, per part de la Justícia? 
 
Resposta: No. 
 
Urbanisme: altres 
 
- A la sessió plenària del passat mes de març vaig formular un prec amb propostes d’actuació en relació 
amb una obra inacabada amb projecte no prorrogable, ubicada en el polígon 3, parcel·la 405. Se n’ha fet 
res? 
 
Resposta: No 
 
- Sobre uns terraplens il· legals i il· legalitzables que s’observen al costat de la carretera de Manacor, al 
pol. 11, parc. 270, a dia d’avui, aquests terraplens encara s’hi observen. S’ha iniciat el corresponent 
expedient sancionador? 

 
Resposta: No. 

 
- Si és afirmatiu, a què s’apuja la sanció?  
 
- S’ha sancionat l’empresa responsable? 
 
- Si és negatiu, per quin motiu? 
 
Resposta: Perquè s’inicià el procediment de protecció de la legalitat urbanística i ara aquest 
procediment està dins el termini de dos mesos concedit per instar l’empresa a la legalització. 
 
[El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, demana, oralment, la relació d’expedients d’infracció urbanística 
que han estat tractat pel Ple de l’Ajuntament i el seu seguiment. 
 
La regidora delegada de les àrees d’Urbanisme i Hisenda, Sr. Maria, diu que li farà lliurament de la 
documentació sol·licitada.] 
 
Residus  
 
- Quina quantitat s’ha facturat amb l’empresa Gram enguany per concepte “Assistència tècnica per a la 



 27

correcta implantació del servei de recollida porta a porta”?  
 
Resposta: 15.584 €, segons el contracte menor de 6 de febrer de 2014. 
 
- Quina quantitat s’ha facturat amb l’empresa Gram enguany per concepte “Inspecció tècnica de residus 
als habitatges adherits al sistema de bonificacions voluntàries per a l’any 2014”? 
 
Resposta: 17.083,43 €, segons el contracte menor de 27 de maig de 2014. 
 
- S’ha aclarit si, com vaig informar fa un mes, entre els dies 17 i 18 d’aquell mes l’empresa 
concessionària no va retirar algun contenidor o compactadora amb fracció rebuig? 
 
Resposta: Tal com contestàrem el plenari passat, no tenim constància de cap incompliment. Els dies 17 i 
18 d’octubre es recolliren 8.760 i 1.180 quilos, respectivament, de rebuig. 
 
- Com funcionen les minideixalleries per a petites quantitats de residus especials instal·lades en 
diferents punts urbans l’any 2012? 
 
Resposta: Varen ser retirades el 13/07/2014, segons acord de la JGL de 12 de desembre, en què es va 
rescindir el Conveni perquè ens demanaven poc més de 5.000 euros per quedar-nos-les. 
 
- Enguany, quantes tones o metres cúbics de restes de poda s’han recollit i processat? 
 
Resposta: No tenim sistema de pesatge i, per tant, no ho sabem. 
 
- Quina despesa ha suposat? 

 
Resposta: 13.431 euros. 
 
- Es pot vendre aquest producte (triturat) o bé arribar a acords per compensar factures? 
 
Resposta: S’estudiarà. 
 
- S’ha valorat transportar, per exemple a Son Servera, aquests residus per a la seva trituració allà 
(trituradora municipal)? 
 
Resposta: No. 
 
- En alguna ocasió se’ns ha assegurat que es pretén donar valor (energètic) a la biomassa. Quins avanços 
s’han donat, en aquest sentit? 
 
Resposta: Cap. 

 
Espais, instal·lacions i vies públiques 
 
- S’ha fet res en relació al nostre prec formulat repetidament, consistent en habilitar, com a zona 
d’esbarjo i ús amb presència permesa als cans, l’espai municipal que hi ha entre el Parc de Bombers 
d’Artà i el torrent, així com el conegut com es Pujols d’en Terres o ses Quintes? 
 
Resposta: No. 
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- S’ha fet el conveni amb associacions animalistes, manescals, etc., o algun tipus de col·laboració entre 
les parts per possibilitar el control de les colònies de moixos? 
 
Resposta: Es va remetre una proposta de conveni als manescals i estam a l’espera de resposta. 
 
- Si és negatiu, per quin motiu? 
 
- Sabeu si enguany s’han sanat (i qualsevol altra intervenció, tipus antibiòtics, tractaments 
antiparasitaris, etc.) moixos per part de manescals locals en col·laboració amb voluntaris? 
 
Resposta: Sí. 
 
- S’ha fet res en relació al nostre prec de l’any passat i la moció promoguda pels socialistes d’Artà i 
nosaltres mateixos, instant a “l’impuls definitiu a l’expedient d’immatriculació de les murades de Sant 
Salvador així com respondre a la comunicació ciutadana del mes d’octubre de 2013 i octubre de 2014? 
 
Resposta: Estan els informes i els plànols per part de l’arquitecte municipal, els formularis emplenats i 
només queda remetre al Registre, que es farà la propera setmana. 
 
- S’ha insistit en la sol·licitud a Demarcació de Costes, en el sentit de l’acabament del projecte de 
protecció i regulació del trànsit al sistema dunar de sa Canova i manteniment de les instal·lacions ja 
fetes (gener de 2010), entre d’altres motius a part de la protecció de la seguretat de les persones i de 
protecció del mateix sistema dunar, per donar cabal acompliment a l’acord de la Moció aprovada per 
aquest Ple el mes de febrer de 2013? 
 
Resposta: No. 
 
- En quina situació es troba l’impuls municipal acordat per aquest Ple de rehabilitació (i/o 
enderrocament, segons els casos, per la seva perillositat i degradació paisatgística) dels escars de 
Caloscamps? 
 
Resposta: Urbanisme hi està fent feina. 
 
- S’ha reclamat a Costes que intervengui en aquell mateix indret, pel que fa a la inestabilitat geològica i 
riscs que presenta el camí d’accés? 
 
Resposta: S’hi està fent feina. 
 
Patrimoni 
 
- Llibres d’artista donats per Miquel Barceló: Llibre dels cecs i Llibre de l’oceà. S’han arribat a aclarir 
els dubtes sobre la seva propietat?  
 
Resposta: S’hi està fent feina. 
 
- Si és no, per quin motiu? 
 
- S’han inclòs en l’Inventari Municipal de Béns? 
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Resposta: No. 
 
- Es continua inventariant (Inventari Municipal de Béns) la col·lecció municipal d’art? 
 
Resposta: Sí. 
 
- És obligatòria aquesta tasca d’inventari (Inventari Municipal de Béns)?  
 
Resposta: Sí. 
 
- Què s’ha fet en relació amb mesures de conservació, emmagatzemament adequat i/o restauració de les 
obres, almenys d’aquelles en pitjor estat? 
 
Resposta: S’està fent feina amb els elements no inventariats i valorant les mesures per a una correcta 
conservació. 
 
- Què s’ha fet en relació amb la restauració de la creu de terme de la Colònia de Sant Pere? 
 
Resposta: Esper que en breu comencin les tasques de restauració. 
 
- Quines actuacions es preveu fer als jaciments arqueològics del Dolmen de s’Aigua Dolça, navetiforme 
del caló dels Ermitans, conjunt talaiòtic de sa Canova, senyalitzats i indicats, per altra banda, als 
diferents productes de difusió i propaganda turística? 
 
Resposta: Les previstes. 
 
- Quan? 
 
Resposta: No en tenc data. 
 
Sobre l’esdeveniment “Gate to the Future” celebrat el 3 d’octubre de 2014 al Teatre d’Artà 
 
- En primer lloc, felicitar els organitzadors i el personal de l’Ajuntament que va col·laborar en les 
tasques organitzatives abans i durant l’esdeveniment. Ens consta que, en general, l’esdeveniment va 
estar ben organitzat i les xerrades van ser interessants, amb ponents experts en el seu camp. Ara, un cop 
realitzat l’esdeveniment i transcorregut un temps, creim que toca fer balanç i formular les preguntes 
següents. 
 
- Sabem que s’ha fet una enquesta als participants sobre aspectes generals de l’esdeveniment. Se’n 
coneixen ja els resultats? 
 
Resposta: Encara no. 
 
- Quin és el nombre definitiu de persones que van assistir a l’acte i quin era el seu perfil? Quants 
professionals, quants estudiants, el seu origen (península, Mallorca), el tipus de vinculació a la temàtica 
de l’esdeveniment (professions, negocis de turisme, pimes, autònoms, estudiants, etc.)? Quants van 
pagar la inscripció, quants van comptar amb algun tipus de descompte, i quants van ser convidats? 
 
Resposta: Inscripció: 45 

Descompte: 77 
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Convidats: 147 
Bloguers i premsa: 31 

 
- Quants dels assistents van ser d’Artà i quin era el seu perfil? S’ha realitzat cap enquesta entre aquests 
per saber el seu grau de satisfacció amb l’esdeveniment, si ha estat profitós per al seu negoci o 
professió, si l’han trobat adequat als propòsits de l’acte, si pensen que ha estat beneficiós per Artà, etc.? 
 
Resposta: Tenc els resultats en conjunt; entrades amb descompte per ser d’Artà, unes 39. 
 
- Quin és el balanç econòmic final de l’esdeveniment, quin ha estat l’origen del finançament de 
l’esdeveniment, i quin és el detall dels ingressos i despeses? 
 
Resposta:  
 
· Ingressos directes per part de l’Ajuntament: 0 € 
· Ingressos per entrades per a l’organització: 3.195 € 
· Despeses directes Ajuntament: 16.800 € Gate to the future, SL, impressió de cartells i serveis tècnics 
 
- Quin és el nombre de persones de l’Ajuntament i/o del Teatre que han participat directament en 
l’organització, en quines tasques, i durant quant de temps? 
 
Resposta: A temps parcial, tot l’equip del Teatre i l’ADL de l’Ajuntament. 
 
- Quin és el balanç realitzat per part de l’Ajuntament? Aspectes positius i negatius? 
 
Resposta: Va ser la primera passa cap a posicionar Artà en temes d’innovació i emprenedoria. Pensam 
que no ho podem basar tot en turisme i que hem de ser capdavanters en aquests nous temps que ens 
deixa la crisi. Un balanç molt positiu amb alguns defectes. Com a positiu, l’organització i els ponents. 
Com a negatiu, es varen solapar ponències interessants i no es va saber encertar en l’interès de les 
ponències en relació a l’espai on es feien. 
 
- Hi ha intenció de repetir l’esdeveniment? 
 
Resposta: No és la intenció que sigui un esdeveniment, sinó que tengui continuïtat en accions durant tot 
l’any cap a posicionar Artà com un referent en emprenedoria i innovació. Tenim intenció que sigui una 
de les prioritats del nostre programa electoral. 
 
- Considerau acceptable que, des de l’organització de l’esdeveniment especialitzat en continguts digitals 
i difusió, s’enviïn correus electrònics amb els destinataris al descobert, com ara diferents correus enviats 
dia 1 d’octubre, o algun altre més recent, com el del passat dia 7 de novembre, anunciant als participants 
al GTTF, la creació de l’escola de negocis? 
 
Resposta: Un dels objectius era començar a fer BD i, per tant, comunicacions. No és acceptable el tema 
de destinataris al descobert 
 
Hisenda 
 
- Atesa la nostra instància de dia 28 de febrer, la Moció aprovada per unanimitat del Ple el mes d’abril, i 
la nostra nova instància del passat 15 d’octubre, reiterant la sol·licitud per reclamar les quantitats que 
correspongui per recuperar allò pagat injustament en concepte de “cèntim sanitari”, què s’ha fet al 
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respecte? 
 
Resposta: Sí. 
 
. Si s’ha fet res, quan? 
 
Resposta: Com ja t’he enviat per correu electrònic, s’ha fet una selecció de totes les factures de 
subministraments, analitzat els litres, els imports, etc. El Departament de Comptabilitat té instruccions 
de seguir preparant les dades i demanar-ho dins termini, abans de 15 de febrer. 
 
- Si no s’ha fet res, per quin motiu? 

 
- Quant s’ha recaptat l’any 2013 en concepte d’inserció de publicitat en els elements fixos (marquesines 
o similars) i senyalística municipal? 
 
Resposta: S’està mirant. 
 
- Quant s’ha recaptat l’any 2014 en concepte d’inserció de publicitat en els elements fixos (marquesines 
o similars) i senyalística municipal? 
 
Resposta: S’està mirant. 
 
- De les 716 persones a qui, a través d’un anunci publicat al BOIB núm. 136, de 3 d’octubre de 2013, es 
va advertir que devien alguna quantitat a l’Ajuntament per no haver pagat algun impost, i a les quals 
se’ls comunicava de manera oficial que se’ls havia imposat, en aquell moment, un recàrrec del 10 %, 
quantes es varen posar al dia pel que fa al deute? 
 
Resposta: 125 persones, 26.517,58 €. 
 
- De les que no, quina/es ha/n estat la/es posterior/s actuació/actuacions per part de l’Ajuntament? 
 
Resposta: L’embargament d’Hisenda a l’abril de 2014. 
 
 
Acords 
 
1. Acordar, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i tretze els 
assistents, aprovar l’acta de 29 de juliol de 2014. 
 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1. Aprovar la declaració institucional amb motiu del Dia Internacional per a l’Eliminació de la 
Violència contra les Dones (25 de novembre). 
2.2. Manifestar el compromís de l’Ajuntament d’Artà com a administració pública de compartir la lluita 
contra la violència de gènere per mitjà de polítiques i actuacions públiques dirigides a promoure la 
igualtat entre dones i homes com un valor social inqüestionable per a una societat que se sustenti sobre 
la defensa dels drets inalienables i irrenunciables per a la igualtat i la dignitat de totes les persones.  
2.3. En coherència amb aquest compromís, i des de la unitat de tota la corporació local, manifestar que 
aquesta declaració institucional ha de servir per fer palesa una responsabilitat compartida com a 
institució pública i com a poble a fi d’aconseguir una societat lliure de violència contra les dones.  
2.4. Trametre aquest acord a l’Institut Balear de la Dona. 
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4. Acordar, per unanimitat: 
4.1. Iniciar els tràmits necessaris per dur a terme la resolució del contracte de gestió del servei públic, 
modalitat de concessió amb realització d’obra prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu Es 
Pujols d’Artà, oferta econòmicament més avantatjosa, diversos criteris d’adjudicació, per incompliment 
de les obligacions de l’empresa adjudicatària. 
4.2. Trametre aquest acord a la persona interessada. 
 
5. Acordar, per unanimitat: 
5.1. Instar el Govern de l’Estat a millorar les inversions previstes per a Balears al 2015 i anys 
successius, especialment en matèria de transport ferroviari, inversió turística, medi ambient, innovació i 
noves tecnologies. 
5.2. Instar el Govern de les Illes Balears a recuperar les inversions estatutàries. 
5.3. Instar els diputats i senadors representants de les Illes Balears a no donar suport a cap pressupost de 
l’Estat que sigui discriminatori cap a les Illes Balears. 
 
6. Acordar, per 10 vots a favor (PI, UIA, PSOE i I. Verds) i 3 abstencions (PP), instar l’Equip de 
Govern a procedir amb la inscripció en el Registre de la Propietat de tota infracció urbanística detectada 
quan finalitzi el termini de dos mesos per legalitzar l’expedient. 
 
P1. Acordar: 
1. Acordar, per unanimitat, incloure en l’ordre del dia l’aprovació, si s’escau, de l’expedient de 
modificacions de crèdit per suplement de crèdit 15/2014. 
2. Acordar, per 6 vots a favor (PI i UIA) i 7 abstencions ( PSOE, PP i I. Verds): 
2.1. Aprovar inicialment l’expedient de modificacions de crèdit núm. 15/2014, en la modalitat de 
suplement de crèdits, finançat amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides que s’allisten a 
continuació: 
Altes en partides de despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 4321 22799 01 Treballs altres empreses 38.509,46 € 
01 9201 22799 01 Treballs altres empreses 11.881,54 € 
01 2111 22799 01 Treballs altres empreses 9.000,00 € 
  TOTAL    59.391,00 € 
Baixes en partides de despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 1301 20400 01 Lloguer material de transport 1.000,00 € 
01 1301 21500 01 Mobiliari i estris 100,00 € 
01 1301 22100 01 Energia elèctrica 2.000,00 € 
01 1301 62300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
2.500,00 € 

01 1301 62600 01 Equips per a processos 
d’informació 

500,00 € 

01 1301 63500 01 Mobiliari 364,62 € 
01 1302 22103 01 Combustibles i carburants 1.650,00 € 
01 1302 22104 01 Vestuari 100,00 € 
01 1302 22199 01 Altres subministraments 95,55 € 
01 1341 22103 01 Combustibles i carburants 1.000,00 € 
01 1341 62300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
990,08 € 
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01 1511 64003 01 Despeses en inversions de 
caràcter immaterial 

10.724,12 € 

01 1611 20400 01 Arrendament material de 
transport 

1.000,00 € 

01 1611 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

1.600,00 € 

01 1611 22103 01 Combustibles i carburants 2.850,00 € 
01 1611 62301 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
6.900,00 € 

01 1650 21301 01 Manteniment enllumenat públic 
Artà 

8.426,14 € 

01 1650 21302 01 Manteniment enllumenat públic 
Colònia 

5.700,13 € 

01 1710 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

1.000,00 € 

01 1710 22106 01 Productes farmacèutics i 
material sanitari 

1.000,00 € 

01 1710 61901 01 Compra arbres i flors 1.200,00 € 
01 1710 63300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
2.500,00 € 

01 2322 48017 01 Conveni Estel de Llevant 449,80 € 
01 2411 46701 01 Consorci Municipis de Llevant 100,00 € 
01 3121 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
2.540,56 € 

01 3231 22001 01 Premsa, revistes, llibres i altres 
publicacions 

200,00 € 

01 3231 22199 01 Altres subministraments 200,00 € 
01 3231 22799 01 Treballs altres empreses 400,00 € 
01 3231 22799 02 Edicions didàctiques 100,00 € 
01 3232 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
300,00 € 

01 3232 63300 01 Maquinària, instal·lacions i 
utillatge 

100,00 € 

01 3341 22199 01 Altres subministraments 100,00 € 
01 3341 22799 01 Treballs altres empreses 1.200,00 € 
01 3371 21300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
500,00 € 

  TOTAL   59.391,00 € 

2.2. Exposar aquest expedient al públic mitjançant un anunci en el BOIB per quinze dies, durant els 
quals les persones interessades podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. Considerar 
definitivament aprovat l’expedient si durant el citat termini no s’han presentat reclamacions; en cas 
contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les. 

 
P2. Acordar: 
1. Acordar, per unanimitat, incloure en l’ordre del dia l’aprovació, si s’escau, de l’expedient de 
modificacions de crèdit per suplement de crèdit 16/2014. 
2. Acordar, per 12 vots a favor (PI, UIA, PSOE i PP) i 1 abstenció (I. Verds): 
2.1. Aprovar inicialment l’expedient de modificacions de crèdits núm. 16/2014, en la modalitat de 
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suplement de crèdits, finançat amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides que s’allisten a 
continuació: 
Altes en partides de despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 3421 62300 01 Maquinària, instal·lacions i 

utillatge 
16.500,00 € 

  TOTAL    16.500,00 € 
Baixes en Partides de Despeses 
Org. Programa Econòmic Sp. Denominació Baixes  € 
01 1611 20400 01 Arrendament material de 

transport 
4.500,00 € 

01 3211 62200 02 Inversió tancament pista 
esportiva IES 

12.000,00 € 

  TOTAL   16.500,00 € 
2.2. Exposar aquest expedient al públic mitjançant un anunci en el BOIB per quinze dies, durant els 
quals les persones interessades podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. Considerar 
definitivament aprovat l’expedient si durant el citat termini no s’han presentat reclamacions; en cas 
contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les. 
 
M3. Acordar: 
1. Acordar, per unanimitat, incloure en l’ordre del dia l’aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten 
els grups municipals PI- Proposta per les Illes, UIA, PSOE, PP i I. Verds relativa a sol·licitar una revisió 
a la baixa dels valors cadastrals dels immobles del municipi d’Artà. 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1. Instar, de forma urgent, l’Agència Tributària a dur a terme una revisió dels valors cadastrals a la 
baixa i que sigui d’aplicació al 2015. 
2.2. Comprometre’s, l’Ajuntament, a aplicar els nous valors cadastrals per calcular l’impost sobre béns 
immobles quan s’hagi produït aquesta revisió a la baixa. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 
        El batle 
 


